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13 02. 20?1,

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoclawek

Interpelacja

W sprawie miejsc parkingowych przy Wojew6dzkim Szpitalu Specialistycznym we Wfoctawku

szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w zglaszam problem z parkowaniem przy wfoctawskim szpitalu.

Zaniepokojeni mieszkaricy zglaszaie do mnie zapytania, ie od lat nie rozwiqzano problemu braku

parkingu pny Wojewridzkim Szpitalu Specialistycznym im. Bfogoslawionego kiqdza Jerzego

Popieiuszki.

obecne zatoki parkingowe prry ulicy wienieckie, ciesza sie na tyle duia popularnoSciq, ie miejsc

parkingowych jui na obecnq chwil€ jest zbyt mafo.

2ywiq nadziejq, ie Pan Prezydent stanie po stronie mieszkaric6w i doprowadzi do rozbudowy

parkingu.

Bardzo proszq o pozytyrune rozpatrrenie mojej prosby.

z powaianiem
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